
Protokół nr 30/17 z posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej 

w dniu 5.05.2017 r., godz. 10.00 

 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

 

Posiedzenie Komisji na podstawie listy obecności i stwierdzenia quorum otworzył Przewodniczący 

Adam Jakubowski. Spóźnienie zapowiedziała radna Katarzyna Natkańska. Lista obecności stanowi 

zał. Nr 1 do protokołu. 

 

2. Przyjęcie zaproponowanego porządku posiedzenia. 

 

Do porządku radni nie wnieśli uwag. Porządek stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie zaproponowanego porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w dniu 12.04.2017 r. 

4. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2016 rok. 

5. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, Przewodniczącego 

Rady i członków komisji. 

6. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub za 

pośrednictwem radnego.  

7. Zakończenie posiedzenia . 

                        

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w dniu 12.04.2017 r. 

 

Przewodniczący Komisji Adam Jakubowski odczytał protokół. Radni nie wnieśli uwag do treści, 

wobec czego został on zatwierdzony przez Przewodniczącego. 

 

4. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2016 rok. 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczył Burmistrz Leszek Dorosz, który stwierdził, że jest to jeden z 

najlepszych budżetów pro inwestycyjnych. Dochody zrealizowały się lepiej niż planowano, a 

wydatki były mniejsze, co spowodowało powstanie oszczędności. Kilku zadań nie udało się wykonać 

ze względu na przesunięte nabory na dofinansowanie. Dochody majątkowe zaplanowano na kwotę 

12 497 816,41, wykonano 9 027 739,24. Z wydatków inwestycyjnych nie wykonano następujących 

zadań:  

- remont nawierzchni Alei Gwiazd, 

- przebudowa drogi Żwirowej, 

- wykonanie projektu przebudowy ul. południowo-zachodniego kwartału, 

- remont ul. Bocznej, 

- budowa dróg na osiedlu rzemieślniczym, 

- budowa zjazdu na plażę przy zejściu J i budowa ścieżki spacerowej, 

- urządzenie placu zabaw w Wicku, 

- wyposażenie placu zabaw w Lubinie, 

- rozbudowa PSZOK, 

- budowa skate parku i utworzenie siłowni plenerowej.     

Dochody bieżące ogółem zaplanowano na kwotę 37 447 371,68 zł, a wykonano 40 961 214,06 zł. 

Wydatki bieżące ogółem zaplanowano na kwotę 40 028 864,92, a wykonano 37 092 577,90 zł, Z 

różnicy między wydatkami a dochodami uzyskaliśmy oszczędność. Sama nadwyżka z lat ubiegłych 

wynosi 6 573 494,60, po 3 mln zł z dochodów bieżących i majątkowych. W ubiegłym  roku zostały 

spłacone zobowiązania na kwotę ok. 3 mln zł.  



 Na pytanie radnego Adama Jakubowskiego, czy została uporządkowana gospodarka wodno-

ściekowa na terenie aglomeracji gminy Międzyzdroje, Burmistrz wyjaśnił, że do skanalizowania 

pozostał odcinek Gryfa Pomorskiego Las oraz odcinek od ul. Garażowej do ul. Wolińskiej. W 

temacie oczyszczalni radna Klucha zapytała na jakim etapie jest modernizacja tego obiektu? 

Burmistrz poinformował, że został złożony wniosek o dofinansowanie, jednakże okres weryfikacji i 

oceny dokumentów trwa od 6 do 8 miesięcy. Spodziewamy się otrzymać odpowiedź jesienią.     

 Radny Adam Jakubowski zapytał z czego wynika zmniejszenie środków na roboty publiczne. 

 Burmistrz wyjaśnił, że Urząd Pracy refunduje część środków, dlatego koszt po naszej stronie 

jest mniejszy. Na pytanie radnego Janusza Piłata dot. zadłużenia za najem lokali komunalnych, 

Burmistrz poinformował, że stale rośnie. Są osoby, które notorycznie nie płacą. Trzeba wrócić do 

tematu kontenerów socjalnych. W temacie remontów mieszkań komunalnych to kwota przeznaczona 

w budżecie na remonty została wydatkowana w 100%. W tym roku uznaliśmy, że każdy remont 

podnosi wartość danego obiektu, dlatego kwoty są księgowane, jako wydatek inwestycyjny. 

 

Komisja Rewizyjna na tym etapie nie miała więcej pytań do Burmistrza. Sprawy merytoryczne 

zostaną przedstawione na następnym posiedzeniu przez Panią Skarbnik. 

 

5. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, 

Przewodniczącego Rady i członków komisji. (nie zgłoszono) 

6. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub za 

pośrednictwem radnego. (nie zgłoszono) 

7. Zakończenie posiedzenia . 

                        

W związku z wyczerpaniem posiedzenia Przewodniczący zamknął posiedzenie. 

 

Protokółowała: 

Sylwia Jakubowska       Przewodniczący Komisji 

                          Adam Jakubowski 


